
Beste, 

 

zoals de foto in bijlage laat zien is de toegang tot de dienst bevolking niet optimaal. 

Rolstoelpatiënten in een elektrische rolstoel geraken niet over de (kleine) drempel aan de 

ingang de dienst bevolking/burgerlijke stand.  

 

Wat gaat u doen om dit probleem op te lossen? 

Binnen welke termijn zal u deze maatregelen nemen? 

 

met vriendelijke groeten 

 
Jef Van Damme 
Fractievoorzitter/Président de groupe 
Brussels parlementslid voor sp.a - Parlementaire bruxellois sp.a 
Molenbeeks gemeenteraadslid - conseiller communal à Molenbeek-Saint-Jean 
www.jefvandamme.be 
02/549.66.55 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.jefvandamme.be/


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


